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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 13 czerwca 2024  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Janusz Sikora, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Prezentacja nt. „Projekt Farmy Wiatrowej Karolew”. 

3. Zaopiniowanie materiałów na III sesję Rady Miejskiej. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5.  Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Prezentacja nt. „Projekt Farmy Wiatrowej Karolew”. 

Prezentacja została zaprezentowana przez przedstawicieli firmy SEVIVON i stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Andrzej Kubiak – gdzie najbliżej Gminy Borek Wlkp. firma SEVIVON realizuje swoje 

inwestycje. 

 

Przedstawiciel firmy SEVIVON – Nowy Tomyśl, okolice Malborka, przygotujemy listę. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak – czy pomiary wiatru już trwają. 
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Przedstawiciel firmy SEVIVON – wiemy, że wieje wystarczająco, jednak pomiary wiatru będą 

wykonywane później. 

 

 

Radna Magdalena Przybylak – czy inwestycje będą wykonywane na gruntach prywatnych. 

Przedstawiciel firmy SEVIVON – mamy zabezpieczone grunty, które będą dzierżawione, 80% 

pod drogi dojazdowe i połączenia kablowe. 

Ponadto zaplanowane jest 21 wiatraków oraz farma wiatrowa, budowa będzie trwała 1  do 1,5 

roku. Budujemy, obsługujemy oraz odsprzedajemy. Będziemy korzystać z dróg gminnych, 

wobec powyższego będziemy je remontować. 

 

Skarbnik Gminy – czy są przewidziane ulgi w podatkach. 

 

Przedstawiciel firmy SEVIVON – płacimy podatek od nieruchomości, natomiast po oddaniu 

inwestycji podatek od budowli. 

 

Radny Damian Florczyk – czy będą zachowane odległości od zabudowań, czy urządzenia są 

nowe czy pochodzą z demontażu. 

 

Przedstawiciel firmy SEVIVON -  w planie są zachowane odległości 800 metrów od środka 

turbiny. Turbiny są fabrycznie nowe, zgodnie z ustawą. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak – czy macie swoich producentów. 

 

Przedstawiciel firmy SEVIVON – wiodącą firmą jest SIMENS. 

 

Radny Tomasz Marszałek – czy za granicą są takiej wysokości wiatraki. 

 

Przedstawiciel firmy SEVIVON -  w Niemczech. Będzie przygotowany wirtualny spacer,  

projekt będzie też sprawdzony przez konserwatora zabytków.  

 

Radny Damian Florczyk -  czy jest prowadzony monitoring ptaków i nietoperzy oraz czy jest 

wytwarzane pole energetyczne. 
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Przedstawiciel firmy SEVIVON – monitoring ptaków i nietoperzy trwa już od marca br. Pole 

energetyczne nie dociera do powierzchni ziemi. Turbiny będą wolnoobrotowe, stawiane w 

dużych odległościach od siebie. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.3. Zaopiniowanie materiałów na III sesję Rady Miejskiej. 

1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Borek Wlkp., Zalesie, Strumiany, 

Skoków, Siedmiorogów Pierwszy, Siedmiorogów Drugi, Bruczków, Zimnowoda, 

Dąbrówka, Celestynów, Jeżewo, Skokówko, Bolesławów i Karolew w gminie  

Borek Wlkp. 

 

Radny Damian Florczyk – czy zgłosiły się inne firmy do stawiania wiatraków. 

 

Burmistrz – nie mam takich informacji. Firma SEVIVON sama się do nas zgłosiła.  

Na części obszaru objętego projektem planu, wskazanego na załączniku do niniejszej uchwały, 

obowiązuje aktualnie miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Jeżewska”, przyjęty 

uchwałą nr XIX/134/2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 30 maja 2008 r. 

23 kwietnia 2023 r. weszła w życie ustawa z dnia 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy  

o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych oraz niektórych innych ustaw, w której 

wprowadzono zmiany w zakresie minimalnych odległości pomiędzy planowaną elektrownią 

wiatrową, a budynkiem mieszkalnym lub budynkiem o funkcji mieszanej. Zgodnie z nowymi 

przepisami w przypadku lokalizowania, budowy lub przebudowy elektrowni wiatrowej 

odległość tej elektrowni od budynku mieszkalnego albo budynku o funkcji mieszanej jest 

równa lub większa od dziesięciokrotności całkowitej wysokości elektrowni wiatrowej, chyba 

że plan miejscowy określa inną odległość, wyrażoną w metrach, jednak nie mniejszą niż 700 

metrów. Zgodnie z ww. ustawą plan miejscowy, na podstawie którego ma być lokalizowana 

elektrownia wiatrowa, sporządza się co najmniej dla obszaru położonego w granicach gminy, w 

której jest lokalizowana elektrownia wiatrowa, znajdującego się w odległości nie mniejszej niż 

700m.  

Obszar objęty projektem planu uwzględnia wszystkie nowe przepisy i daje możliwość 

zastosowania ustaleń, pozwalających na realizację inwestycji. W sporządzanym planie 

miejscowym nie zostaną przekroczone następujące parametry: 

− maksymalna całkowita wysokość elektrowni wiatrowych: 300 metrów; 

− maksymalna średnica wirnika wraz z łopatami: 200 metrów; 

− maksymalna liczba elektrowni wiatrowych: 21 sztuk.  

Zatwierdzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nastąpi odrębną 

uchwałą po opracowaniu projektu planu, uzyskaniu niezbędnych opinii i uzgodnień oraz 

przeprowadzeniu czynności proceduralnych, określonych w art. 17 ustawy z dnia 27 marca 



Str.4 /11 

2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, a także ustawie z dnia 20 maja 2016r. 

o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska – co z firmą, która kiedyś planowała budowę farmy wiatrowej 

na składowisku odpadów komunalnych. 

 

Skarbnik Gminy – firma wycofała swoją ofertę. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2023 rok 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółowo: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Borek Wlkp. za rok 2023; 

2) informację o stanie mienia na dzień 31 grudnia 2023 rok; 

3) sprawozdania finansowe za 2023 rok. 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska – gdzie zostały przekazane likwidowane sprzęty. 

Skarbnik Gminy – sprzęty zostały przekazane do utylizacji, są na to stosowne dokumenty. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Skarbnik Gminy – uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  wprowadza się dotację 

otrzymaną z Powiatu Gostyńskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Karolewie- 100.000,00 zł; 

• dział 758-Różne rozliczenia - wprowadza się środki z tytułu odsetek od środków pieniężnych na 

rachunkach lokatach - 21.000,00 zł 

-  dochody z tytułu środków otrzymanych na podstawie promesy wstępnej z Rządowego Funduszu 

Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych na zadania związane z Modernizacją dróg i chodników 

gminnych 7.885.000,00 zł przesuwa się na rok 2025, w związku z przeniesieniem końcowej  realizacji 

zadania na rok następny, wprowadza się natomiast środki w kwocie 952.800,00 zł z promesy wstępnej  

na zadanie Budowa studni nr 3a oraz renowacja studni 3 wraz z budową rurociągu łączącego studnie z 

SUW Karolew w związku z płatnościami w transzach dla inwestycji powyżej 1 roku realizacji; 

• dział 852 Pomoc społeczna - wprowadza się środki z funduszu COVID-19 na refundację 

podatku VAT - 1.499,78 zł; 

• dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - wprowadza się dotację w 

Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie działalności ZAZ Leonów -164.480,00 zł; 

• dział 855 Rodzina - zwiększa się dochody z tytułu zwrotów nienależnie pobranych świadczeń 

oraz odsetek od nich  otrzymanych przez OPS - 1.500,00 zł;  

• dział 900- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - koryguje  się klasyfikację budżetową 

dla  środków z Fundacji ZWIERZ na AKCJĘ KASTRACJĘ - likwidacja zjawiska bezdomności 

zwierząt - 5.000,00 zł; 

 

Po dokonanych zmianach dochody zmniejszyły się o kwotę 6.643.720,22 zł i wynoszą 45.188.295,86 zł.  
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Zmiany planu wydatków dotyczą:  

dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną gaz i wodę- przesuwa się środki własne 

oraz wprowadza  się  środki  z promesy wstępnej z Rządowego Funduszu Polski Ład Program 

Inwestycji Strategicznych na zadanie Budowa studni nr 3a oraz renowacja studni 3 wraz z budową 

rurociągu łączącego studnie z SUW Karolew w związku z płatnościami w transzach dla inwestycji 

powyżej 1 roku realizacji - 977.800,00 zł;  

• dział 600- Transport i łączność – planowane wydatki ze środków Rządowego Funduszu Polski 

Ład Program Inwestycji Strategicznych dla zadań związanych z Modernizacją dróg i 

chodników gminnych w kwocie 7.885.000,00 zł przesuwa się na rok 2025 w związku z 

przeniesieniem końcowej  realizacji zadania na rok następny; 

• dział 710 Działalność usługowa - dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej dla zadania pn. 

Opracowanie planu ogólnego dla gminy Borek Wlkp. w związku z tym, iż najkorzystniejszą 

ofertę złożyło konsorcjum składające się z osób fizycznych; 

• dział 750 Administracja publiczna – tworzy się zadanie inwestycyjne: Zakup plotera 

drukującego -16.700,00 zł;  

• dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - zwiększa środki na zadaniu: 

Zakup samochodu ratowniczo gaśniczego dla OSP w  Karolew - 340.000,00 zł;  

• dział 852 Pomoc społeczna - wprowadza się  środki z funduszu COVID-19 na wypłatę 

refundacji VAT - 1.499,78 zł; 

• dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - wprowadza się środki na wydatki 

finansowane dotacją z Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie działalności ZAZ 

Leonów - 164.480,00  zł; 

• dział 855 Rodzina - wprowadza się środki na wydatki związane ze zwrotem dotacji niesłusznie 

pobranych i odsetek od nich - 1.500,00zł; 

• dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - koryguje  się klasyfikację budżetową 

dla  zadania  na AKCJĘ KASTRACJĘ - likwidacja zjawiska bezdomności zwierząt -  

10.000,00 zł; 

• dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – wprowadza się środki na usługi 

remontowe związane naprawą nawierzchni placu przed świetlicą w Leonowie - 21.000,00 zł.  

• dział 926 Kultura fizyczna - zdejmuje się środki z zadania Budowa placu zabaw wraz z 

utwardzeniem terenu w ramach zagospodarowania terenu rekreacyjnego w Jaworach 

240.000,00 zł.  

 

Wprowadza się zmiany w Funduszu Sołeckim na wiosek sołectwa: 

✓ Jawory: w dziale 700 - 70005 § 4510 przesuwa się  środki na zadanie Dzierżawa gruntu pod 

plac rekreacyjny z działu 900-90003-4300 w kwocie 700,00 zł; 

✓ Leonów: dokonuje się zmiany klasyfikacji dla zadania Remont nawierzchni  przed świetlicą w 

Leonowie z § 6050 na § 4270 
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✓ Trzecianów: dokonuje się przesunięcia środków na zadanie: Wymiana i naprawa instalacji 

elektrycznej we wigwamie -1.499,00 zł  oraz Konserwacje wigwamu 100,00 zł dział 921-92109-

4270  z zadań- Wywóz nieczystości - 100,00 zł dział 921-92109-4300 oraz z działu 926-92601-

4300 - 1.499,00 zł Zakup usług i urządzeń na plac zabaw .  

✓ Zalesie: w dziale 926-92601-6050 tworzy się zadanie inwestycyjne Budowa altany na działce nr 

131 w Zalesiu – 6.300,00 zł, przesuwa się środki w kwocie 800,00 zł na Naprawę ławek 921-

92109-4270, 921-92109-4210 rezygnuje się z zadania Naprawa dróg gminnych 600-60016-

4270 – 4.000,00 zł,  

Zmniejsza się również środki na zadaniach: Odwodnienie drogi oraz czyszczenie rowów przy drodze 

gminnej -1000,00 zł w 600-60016-4300 oraz Zakup materiałów i wyposażenia do świetlicy – 2.100,00 

zł, dla zadania Instalacja monitoringu w świetlicy dokonuje się zmiany klasyfikacji; 

 

 Po dokonanych zmianach wydatki zmniejszyły się o kwotę 6.643.720,22 zł i wynoszą 50.488.953,72 zł.  

 

Radna Elżbieta Wojciechowska – skąd środki na zadaniu Zakup samochodu ratowniczo gaśniczego dla 

OSP w  Karolew  w wysokości  340.000,00 zł. 

 

Skarbnik Gminy - zdejmuje się środki z zadania Budowa placu zabaw wraz z utwardzeniem terenu w 

ramach zagospodarowania terenu rekreacyjnego w Jaworach 240.000 zł, zadanie nie będzie realizowane 

ponieważ brak jest dofinansowania tego zadania z Programu Lider. 

 

Burmistrz – będę proponował, aby to zadanie realizować w przyszłym roku. 

 

Radna Magdalena Przybylak – gdzie będzie stawiana altana w Zalesiu. 

 

Radny Andrzej Kubiak – przy Remizie OSP. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Damian Florczyk). 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 – 2031 

Skarbnik Gminy - zmiany WPF są konsekwencją zmian budżetu i w budżecie na rok 2024. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady - z uwagi na zapis § 15 pkt 2  Statutu Gminy Borek Wlkp. radny może 

być członkiem najwyżej dwóch komisji stałych. Radny Błażej Szymczak został powołany w 

skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, jest również członkiem Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Borku Wlkp. w związku z powyższym został odwołany ze składu Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) powołania  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady - zgodnie z art. 18 b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek 

organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym celu powołuje komisję 

skarg, wniosków i petycji. 

W związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Wielkopolskiego z dnia 5 czerwca  

2024 r. orzekającym  nieważność uchwały Nr II/4/2024 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 13 

maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w związku z 

powołaniem na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Borku Wlkp. pana 

Andrzeja Kubiaka, który uchwałą Nr I/2/2024 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 7 maja 

2024r. w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Borku Wlkp. został 

powołany na wiceprzewodniczącego. 

Wobec powyższego zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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7) powołania przedstawiciela Gminy Borek Wielkopolski do Stowarzyszenia 

Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego w Gostyniu 

Przewodniczący Rady - zgodnie ze Statutem Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości 

Powiatu Gostyńskiego najwyższą władzą Stowarzyszenia jest Walne Zgromadzenie Członków. 

Członkowie zwyczajni Stowarzyszenia posiadają w Walnym Zgromadzenia Członków po 

trzech przedstawicieli, w którego skład wchodzą: wójtowie (burmistrzowie, prezydenci miast) 

oraz osoba wskazana przez burmistrza, a także jedna osoba delegowana przez jednostkę 

stanowiącą samorządu terytorialnego, jaką jest rada gminy.  

Z przedstawionych zapisów wynika, że Rada Miejska Borku Wielkopolskiego wybiera jednego 

przedstawiciela do zgromadzenia związku.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne i powołuje się radnego 

Radosława Andrzejaka na ww. przedstawiciela. 

 

Radna Magdalena Przybylak – kto wskazał radnego Radosława Andrzejaka jako 

przedstawiciela do w/w Stowarzyszenia. 

 

Przewodniczący Rady – taki został przygotowany projekt uchwały. 

 

Radny Tomasz Marszałek - uważam, że propozycja kandydata powinna paść na posiedzeniu 

Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – proszę zgłosić innego kandydata na przedstawiciela Rady Miejskiej do 

w/w Stowarzyszenia. 

 

Radna Magdalena Przybylak – nie mam innego kandydata. Pozostali radni również nie zgłosili 

innego kandydata. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  
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b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 4. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz -  w dniu 19 czerwca br. odbędzie się spotkanie z kulturą z okazji Dni Borku Wlkp., 

proszę radnych o zaangażowanie w organizowanych imprezach.  

 

Ad.5. Zakończenie. 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady – Tomasz 

Pawlak zakończył posiedzenie. 

 

 

  Protokołowała           Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik             Tomasz Pawlak  

 


